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NemrÃ©giben egy olvasÃ³i levelet kapott kÃ©zhez szerkesztÅ‘sÃ©gÃ¼nk. A levÃ©l szerzÅ‘je a Sobieski utca egyes szakaszÃ¡nak
(mely a kultÃºrhÃ¡z utÃ¡n kÃ¶vetkezik) az Ã¡llapotÃ¡ra panaszkodott. Az alÃ¡bbiakban a levÃ©l nÃ©mely rÃ©szeit kÃ¶zÃ¶ljÃ¼k.
â€žMikorra vÃ¡rhatÃ³ hangszÃ³rÃ³, rendes, jÃ¡rhatÃ³ jÃ¡rda mind a kÃ©t oldalon, melyet a hÃ¡zÃ©pÃtÅ‘k nem foglalnak el
autÃ³parkolÃ³nak? A reklÃ¡mÃºjsÃ¡gok rendszeres kihordÃ¡sÃ¡t nemcsak akkor kÃ©rjÃ¼k, amikor vÃ¡lasztÃ¡sok jÃ¶nnek, Ã©s arra
hÃvjÃ¡k fel a figyelmÃ¼nket. Ã•gÃ©rgetÃ©sek folyamatosan vannak. Azzal pedig nem lehet takarÃ³zni, hogy mire kiÃ©pÃ¼l a
rezidencia, megszÃ©pÃ¼l az utca, mert az mÃ©g jÃ³ pÃ¡r Ã©vet jelent. Nemcsak a lakÃ³telepek kÃ¶rnyÃ©kÃ©t kell rendben tartani,
felÃºjÃtani! A rosszabb szociÃ¡lis helyzetÅ±eket kÃ¶nnyÅ± ide bekÃ¶ltÃ¶ztetni. MÃ©g inkÃ¡bb tÃ¶nkreteszik az utca lÃ¡tkÃ©pÃ©t,
ellopjÃ¡k, ami mozdÃthatÃ³, adÃ³kat, szemÃ©tdÃjat nem fizetnek, a napi cirkusz pedig garantÃ¡lt. Milyen lÃ¡tvÃ¡nyt nyÃºjt az
utca egy olyan szemÃ©ly szÃ¡mÃ¡ra, aki Ã©ppen erre sÃ©tÃ¡l? A kultÃºrhÃ¡z utÃ¡n, sÅ‘t mÃ©g annÃ¡l lejjebb is van Ã©let! Ezzel a
levÃ©llel szeretnÃ©m felhÃvni a figyelmet az ilyen problÃ©mÃ¡kra!"

Lapunk tÃ¶bb kÃ©pviselÅ‘, Ã©s az alpolgÃ¡rmester vÃ©lemÃ©nyÃ©t is kikÃ©rte. VÃ¡laszaik kÃ¶vetkeznek.

SlabÃ¡kovÃ¡ KornÃ©lia: 

â€žHa a levÃ©lben leÃrtaknak megfelelÅ‘ a helyzet, nem jÃ³ Ã©s megfelelÅ‘ Ã¡llapotrÃ³l van szÃ³. SzemÃ©ly szerint mÃ©g nem
foglalkoztam ezzel a problÃ©mÃ¡val. A vÃ¡roshÃ¡za Ã©s a kÃ©pviselÅ‘-testÃ¼let is rendelkezik olyan osztÃ¡lyokkal, illetve
szakmai komissziÃ³kkal, amelyekre ezen Ã¼gy megoldÃ¡sa tartozik. EzÃ©rt azt javasolom a levÃ©l ÃrÃ³jÃ¡nak, hogy ne csak
a kÃ©pviselÅ‘khÃ¶z forduljon a problÃ©mÃ¡jÃ¡val, keresse meg a hivatal illetÃ©kes osztÃ¡lyÃ¡t is. Az olvasÃ³nak igaza van abban,
hogy talÃ¡n csak a rezidencia felÃ©pÃ¼lÃ©se hozhat jelentÅ‘sebb vÃ¡ltozÃ¡st. Az, hogy mit lehetne addig felÃºjÃtani, hogyan Ã©s
mekkora mÃ©rtÃ©kÅ± invesztÃciÃ³ szÃ¼ksÃ©geltetik, a szakemberek asztala. JÃ³ dolognak tartom, hogy a levÃ©l ÃrÃ³ja jelezte
ezt a problÃ©mÃ¡t Ã©s mindenkÃ©ppen kell vele foglalkozniâ€•.  

Ã•rendÃ¡s Ferenc: 

â€žSajnÃ¡lom, hogy az Ã©szrevÃ©telei nem egyenesen a kÃ©pviselÅ‘-testÃ¼letnek, vagy a vÃ¡roshÃ¡za Ã©rintett osztÃ¡lyainak voltak
cÃmezve. PÃ¡rkÃ¡ny tÃ¶bb utcÃ¡ja Ã©s kÃ¶ztere nincs elfogadhatÃ³ Ã¡llapotban. Ilyen a Sobieski utca mellett a SzÃ¶vetkezeti
sor, a Gesztenyefa-, HÃ¡rsfa-, Å tefÃ¡nik utca, VasÃºti sor, RÃ©giposta kÃ¶z, Duna utca, s a legkritikusabb Ã¡llapotÃº NÃ¡nai
utca. Igaz, hogy a Sobieski utca az utÃ³bbi idÅ‘ben feledÃ©sbe merÃ¼lt, ennek azonban biztosan megvannak a maga
objektÃv okai. Tudjuk, hogy jelenleg is folyamatban van a vÃztisztÃtÃ³ rendszer Ã©s a hozzÃ¡ tartozÃ³ infrastruktÃºra
Ã©pÃtÃ©se a szÃ³ban forgÃ³ utcÃ¡ban is, mint ahogy a polifunkciÃ³s komplexum Ã©s a csalÃ¡di hÃ¡zak kivitelezÃ©se is zajlik.
Ezek terhelik az utat Ã©s a jÃ¡rdÃ¡kat is, ezÃ©rt a munkÃ¡latok befejezÃ©sÃ©ig nem lenne Ã©sszerÅ± Ã©ppen most pÃ©nzt fektetni a
jÃ¡rdÃ¡k Ã©s az utak felÃºjÃtÃ¡sÃ¡ra. TermÃ©szetesen, mindez nem zÃ¡rja ki, hogy az Ã–reg utca felÃºjÃtÃ¡sa a vÃ¡ros
beruhÃ¡zÃ¡sainak terve kÃ¶zÃ© kerÃ¼ljÃ¶n. TudatosÃtanunk kell azonban, hogy PÃ¡rkÃ¡ny anyagi helyzete nem teszi lehetÅ‘vÃ©
azt, hogy minden szÃ¼ksÃ©ges invesztÃciÃ³t a kÃ¶zeljÃ¶vÅ‘ben meg tudjon valÃ³sÃtani, ezÃ©rt meg kell hatÃ¡rozni a
fontossÃ¡gi sorrendet. Az egyik lehetsÃ©ges megoldÃ¡s a eurÃ³pai uniÃ³s pÃ¡lyÃ¡zatok lehetnek, melyeket nem egyszerÅ±
megnyerni, a siker nem garantÃ¡lt, mÃ©gis Ãºgy Ã©rzem, hogy nem kellÅ‘kÃ©ppen vannak kihasznÃ¡lva vÃ¡rosunk fejlÅ‘dÃ©sÃ©re.
Ami a hangszÃ³rÃ³kat illeti, a vÃ¡roshÃ¡za illetÃ©keseit megbÃztÃ¡k azzal, hogy vizsgÃ¡ljÃ¡k meg az elÃ¶regedett rendszer
felÃºjÃtÃ¡sÃ¡nak lehetÅ‘sÃ©geit Ã©s anyagi vonzatÃ¡t. Ezzel a tÃ©mÃ¡val valamelyik testÃ¼leti Ã¼lÃ©sen biztosan foglalkozni
fogunk, a felÃºjÃtÃ¡s nem kis Ã¶sszeget fog igÃ©nyelni.   

KarakÃ¡n GÃ¡bor:
A vÃ¡rosi hangszÃ³rÃ³ kÃ©rdÃ©se mÃ¡r jÃ³ pÃ¡rszor tÃ©ma volt az elmÃºlt idÅ‘szak testÃ¼leti Ã¼lÃ©sein (itt nemcsak a jelenlegi
felÃ¡llÃ¡sra gondolok). A megoldÃ¡st a problÃ©mÃ¡ra az jelentenÃ©, ha az egÃ©sz vÃ¡ros terÃ¼letÃ©n, az Ã¡llomÃ¡st is beleÃ©rtve,
egy korszerÅ± vezetÃ©k nÃ©lkÃ¼li rendszerre tudnÃ¡nk lecserÃ©lni az elavult, nem mÅ±kÃ¶dÅ‘ mostanit. Ennek pÃ¡lyÃ¡zati Ãºton
tÃ¶rtÃ©nÅ‘ lehetsÃ©ges finanszÃrozÃ¡sÃ¡ra, ha jÃ³l tudom, tett lÃ©pÃ©seket a vÃ¡rosi hivatal pÃ¡lyÃ¡zatokÃ©rt felelÅ‘s szakembere.
TÃ¡mogatÃ¡s nÃ©lkÃ¼l csakis beruhÃ¡zÃ¡skÃ©nt lehetne megvalÃ³sÃtani a cserÃ©t. Ebben az esetben a projektet a testÃ¼let
besorolnÃ¡ a megvalÃ³sÃtandÃ³ beruhÃ¡zÃ¡sok kÃ¶zÃ©, illetve jÃ³vÃ¡hagynÃ¡ a szÃ¼ksÃ©ges pÃ©nzÃ¶sszeget, amit jelenleg nem
tudni, hogy a vÃ¡rosi kÃ¶ltsÃ©gvetÃ©s terhÃ©re, illetve hitelbÅ‘l lenne-e folyÃ³sÃtva.
A jÃ¡rdÃ¡k kÃ©rdÃ©se sem ÃºjdonsÃ¡g szÃ¡munkra. Az Ã©rintett utca azonban mÃ©g korÃ¡ntsem nyerte el vÃ©gleges arculatÃ¡t. Itt
jegyeznÃ©m meg, hogy nemcsak a kedves levÃ©lÃrÃ³ Ã¡ltal emlÃtett â€žRezidenciaâ€œ Ã©pÃtÃ©se zajlik, hanem a â€žcsalÃ¡di hÃ¡zakÃ©â€œ is,
mÃg mindez nem fejezÅ‘dik be, tÃ¶nkremenne az Ãºjonnan kiÃ©pÃtett jÃ¡rdaszakasz. PÃ©ldakÃ©nt emlÃthetnÃ©m a Bocskai
utcÃ¡t. HamarÃ¡bb is felÃºjÃthattuk volna, de akkor kÃ¡rosodott volna a bevÃ¡sÃ¡rlÃ³kÃ¶zpont Ã©pÃtÃ©sekor. Amennyiben ezek
az akadÃ¡lyok elhÃ¡rulnak, mÃ©g mindig ott marad a kÃ©rdÃ©s, hogy a vÃ¡ros jelenlegi anyagi helyzete mellett mibÅ‘l is
fizessÃ¼k ki majdan ezt a beruhÃ¡zÃ¡st. Abban az esetben, ha valaki kÃ¶zterÃ¼leten parkol, megsÃ©rti az ide vonatkozÃ³
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Ã¡ltalÃ¡nos Ã©rvÃ©nyÅ± vÃ¡rosi rendeletet Ã©s ebben az esetben adva van az eljÃ¡rÃ¡s mikÃ©ntje. 
A rosszabb szociÃ¡lis helyzetÅ±eket nem a napokban kÃ¶ltÃ¶ztette be a vÃ¡ros. Ezen a terÃ¼leten mindig is voltak a vÃ¡ros
sajÃ¡t ingatlaniban elszÃ¡llÃ¡solt rossz szociÃ¡lis helyzetÅ±ek. Ezt nyilvÃ¡n akkor is tudnia kellett Ã–nnek, amikor a terÃ¼leten
vÃ¡sÃ¡rolt Ã©pÃtkezÃ©si telket. EgyÃ©bkÃ©nt nem is Ã©rtem, miÃ©rt kÃ©rdezi ezt. Hadd kÃ©rdezzek vissza, ki az, aki megvÃ¡logathatja
a szomszÃ©dait? NyilvÃ¡n, nem festenek jÃ³l a â€žlÃ¡tkÃ©penâ€œ, csakhogy ez nem csak Ã©pÃtÃ©szeti kÃ©rdÃ©s, hanem szociÃ¡lis is.
SzemÃ©ly szerint tisztÃ¡ban vagyok az Ã©rintett ingatlanok Ã¡llapotÃ¡val. TÃ¶bb kÃ©pviselÅ‘tÃ¡rsammal Ã©s az Enerbyt
kÃ©pviselÅ‘ivel helyszÃni bejÃ¡rÃ¡st vÃ©geztÃ¼nk. MindazonÃ¡ltal: rÃ©szemrÅ‘l javaslom, hogy kÃ©relmÃ©t pontosÃtva, a hivatali
Ã¼gyvitelnek megfelelve, juttassa el bizottsÃ¡gunknak, mely az Ã¡ltalam bevitt programpontban megtÃ¡rgyalja azt, s
remÃ©lem, hogy az Ã–n Ã¡ltal kifogÃ¡solt Ã¡llapot meghallgatÃ¡sra talÃ¡l. Ehhez tudni kell, hogy a szakmai bizottsÃ¡goknak
csupÃ¡n javaslati lehetÅ‘sÃ©ge van a kÃ©pviselÅ‘-testÃ¼let irÃ¡nyÃ¡ba, de hiszem, hogy a kÃ©pviselÅ‘-testÃ¼let is megvitatja az Ã–n
kÃ©relmÃ©t. Teljesen egyetÃ©rtek azzal, hogy nemcsak a lakÃ³telepek kÃ¶rnyÃ©kÃ©t kell rendben tartani, csak erre meg kell
talÃ¡lni a megfelelÅ‘ forrÃ¡sokat is. PÃ©nzÃ¼gyi tekintetben a vÃ¡ros mozgÃ¡stere, ami a beruhÃ¡zÃ¡sokat illeti, nagyon
beszÅ±kÃ¼lt, ezÃ©rt minden egyes dÃ¶ntÃ©sÃ¼nket alaposan mÃ©rlegelni kell Ã©s mindenkÃ©pp tÃ¶bb szempontbÃ³l kell
megvizsgÃ¡lni az adott problematikÃ¡t. Jelenleg sem rÃ¶vid az a jegyzÃ©k, ahol a rÃ¡nk vÃ¡rÃ³ beruhÃ¡zÃ¡sok sorakoznak, Ã©s
sajnos nem tudunk mindenki szÃ¡mÃ¡ra megfelelÅ‘ dÃ¶ntÃ©seket hozni. A szakmai bizottsÃ¡gom tagjai nevÃ©ben
elmondhatom, hogy mi lennÃ©nk a legboldogabbak, ha jÃ³val tÃ¶bb munkÃ¡nk lehetne a megvalÃ³sulÃ³ beruhÃ¡zÃ¡sok
figyelemmel kÃsÃ©rÃ©sÃ©vel.
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